
Referat af bestyrelsesmøde i fælleshusforeningen 30. september 2021 
 
Til stede var Lisbeth Rask, Maja Nilsson og Mette Haugaard Jeppesen 
 
 

1. Eftersyn af legeplads  
Lisbeth fortalte, at der er lavet aftale med Frederiksberg børnehaverne om lovpligtigt eftersyn af 
legepladsen. Eftersynet vil ske i løbet af efteråret.   
 

2. Grønne områder 
Mette har lavet aftale med Den grønne linje om at fælde træer ved havehusene som besluttet på 
generalforsamlingen. Grenene bliver lavet til flis, og stammerne bliver liggende op ad hegnet. Stammerne 
kan evt. anvendes til Sct. Hans bål senere.  
Mette indhenter tilbud på beskæring af buske ved kobberbrønden.  
 

3. Møde om adgang til hallen 
Der er aftalt møde med Michael Vest fra KUC om adgang til hallen den 6. oktober. Mette og Lisbeth 
deltager.  
 

4. Arrangementer  
Svampetur blev afholdt den 5. september med succes og god tilslutning. Vi planlægger at gentage til næste 
år.  
Æblemostdagen den 19. september foregik i dejligt solskinsvejr og med fin tilslutning og godt samarbejde 
om klargøring og presning af æblerne.  
Vi planlægger juletræstænding 1. søndag i advent.  
 

5. Ansvarsområder i bestyrelsen  
Bestyrelsen fordelte de forskellige ansvarsområder mellem sig.  
 
Maja har ansvar for hallen og legepladsen 
Lisbeth har ansvar for havehusene og hjemmesiden 
Gitte har ansvar for de grønne områder 
Mette har ansvar for økonomi og ekstern kontakt til administrator, grundejerforening, kommune m.v.  
 
 
 
 


